
Fra: Åse Brith Berg Lohne <abblohne@gmail.com> 
Sendt: onsdag 11. april 2018 17.29 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Innspel breibandsutbygging 
 
Kategorier: Grønn kategori 
 

I løpet av de siste årene har vi flere ganger vært i kontakt med Meland kommune 

angående fiber-/bredbåndsutbygging. Derfor forundrer det oss at kommunen ikke har søkt om 

midler til utbygging på Eikeland. 

 

Det ser ut til at det offentlige i årene fremover vil ha mer og mer kontakt med innbyggerne via 

nettet. Det er derfor påkrevd at Eikeland blir ført opp som prioritert når det gjelder utbygging 

av nettet. Vår nettilgang er til tider dårlig, og den lave farten kan ta motet fra hvem som helst. 

 

Ber om at Eikeland blir tatt med i fiberutbyggingen. 

 

mvh Åse Berg og Geir Einar Lohne 

Eikelandsvegen 174 

tlf. 97 50 45 32 


